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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde – 26. april 2024 kl. 09:30. 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Jørgen og Klaus 
 

Afbud:  Poul 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet godkendtes. 
 

2. Generalforsamlingen – løse ender. 
Generalforsamlingen afholdes d. 3. maj.  
Jens havde aftalt med John Oris, at han tog hvervet som dirigent! 
Regnskabet var klart, og Jørgen ville levere de nødvendige papirer til 
dirigenten. 
Det aftaltes, at bestyrelsen holdt et formøde kl. 17:30, samt at Jens 
sørgede for smørrebrød til spisning kl. 18:00.  
Foruden bestyrelsen ville Jonh Oris, og DBF’s medlem af 
hovedbestyrelsen (Helle Simon Elbro) blive inviteret til at deltage. 

 

3. Repræsentantskabsmøde i DBF – 27.april. 
Jens og Jørn deltog i mødet, der afholdtes i Korsør.  De orienterede de 
øvrige, om at bl.a. undervisning (Skolebridge for voksne) – og 
simultanturneringer – som man havde haft succes med øst for Storebælt -  
var på dagsordenen. 
Jørn påpegede balanceproblemerne ved at afvikle den form for turnering, 
såfremt der var stor forskel mellem antallet af par på det forskellige 
spillesteder. 

 
4. Møde i Kreds 4. 

Jens orienterede om mødet, der bl.a. havde indeholdt omtale af 
simultanturneringer. Der var endnu ikke datoer på de planlagte fælles 
aktiviteter! 
 

5. Eventuelt 
Jens havde aflyst Åbne Par pga. manglende deltagelse, og orienteret de 
tilmeldte om, at de var tilmeldt til DM. Hvis der blev rift om de øvrige 
pladser, ville handicap være kriteriet for deltagelse. 
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 Beata meddelte, at Lars Andersen (ny formand for Distrikt Sydjylland) 
tilsyneladende havde overtaget Vinspecialisten Cup, udfærdiget invitation 
og lagt den på sit distrikts hjemmeside. Jens havde haft en længere 
samtale med ham, men det fremgik ikke klart, hvad han egentlig havde 
lavet. Det aftaltes, at da Lars A. i realiteten havde overtaget 
arrangementet, ville Beata tilskrive ham, og foreslå at han overtog det i 
indeværende år. 
Det aftaltes også, at Poul og Jens ville tage et møde med John Hoppe 
(Vinoble). 

 
 

6. Næste bestyrelsesmøde 
Aftales efter Generalforsamlingen! 
 

Jørgen Olsen 
Referent 


